
 

 

Jednání VV PHaSČ 5-2022/2023                1. 11. 2022 
 
přítomni: Cimler Jiří, Diblík Jiří, Doubrava Jakub, Holub David, Reichelt Martin, Weber Štěpán 
omluveni:   
sekretariát: Viktor Křivonoska, Doubek Pavel, Malecká Petra, Malina Filip  
hosté: Lukáš Dolejš, Petr Tůma, Zdeněk Fryš 
ověřovatel: Holub David 
čas a místo jednání: 16:45, sídlo ČF (zasedací místnost v 7. patře)  
konec jednání: 21:00  
Program jednání VV PHaSČ 2-2022/2023  

1. Schválení programu jednání  
2. Ověřovatel zápisu  
3. Připomínky k zápisu z minulého jednání (1-2022/2023)  
4. Měsíční porada sekretariátu s VV PHaSČ  
5. Kontrola plnění jednotlivých úkolů uložených na minulém jednání  

• Úkol: Po vypsání grantu MHMP 2023 kontaktovat J. Chvalného za účelem 
interpretace znění. (L. Bauer, V. Křivonoska), Termín 1.11.2022 
• Úkol: Diskutovat s T. Frankem možnost podání dotace na školské soutěže. (L. 
Bauer, V. Křivonoska), termín: 1.11.2022  

6. Zprávy z komisí  
• KMM PHaSČ  
• KRD PHaSČ  
• LK PHaSČ  
• DK PHaSČ  

7. Připomínkování materiálů z jednání VV ČF (říjen 2022)  
8. Kontrola rozpočtu regionu PHaSČ 2022  
9. Regionální rozvojový plán PHaSČ 2022/2023  

• vyhodnocení PP1 za podzim 2022 
• přihlášení do PP2 
• Hlavně nezlobte 

10. Granty  
11. Neplnění povinností – FBC Unhošť 
12. Termín RVH PHaSČ  2023 
13. Diskuze  
14. Termín příštího jednání VV PHaSČ  

  



 

 

Zápis z jednání VV PHaSČ 2-2022/2023  
1. Schválení programu jednání  
➢ V. Křivonoska navrhnul změnu pořadí jednotlivých bodů jednání v návaznosti na   

příchod pozvaných hostů. 
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 1 se zdrželo – schváleno  
 

2. Ověřovatel zápisu: David Holub  
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 1 se zdržel – schváleno  
 

3. Připomínky k zápisu z minulého jednání (1-2022/2023)  
Bez připomínek  

4. Měsíční porada sekretariátu s VV PHaSČ  

➢ V. Křivonoska popsal agendu sekretariátu za období od posledního jednání VV 
PHaSČ. Představil schéma postupného převzetí agendy od L. Bauera. Nastínil 
prozatímní fungování a spolupráci s  L. Bauerem, protože v období od listopadu 
do prosince 2022 budou na pozici manažera regionu fungovat společně.  

 
➢ Dále V. Křivonoska popsal agendu, kterou se zabýval v říjnu – týkala se 

především nastudování materiálů týkající se jeho pozice a přebírání agendy od 
L. Bauera. V listopadu bude probíhat zejména příprava a realizace školských 
soutěží a přípravy na podání grantu MHMP 2023. 

 
➢ P. Malecká informovala o své práci na správě soutěží. Zaměřovala se zejména 

na kontrolu výsledků, nasazování košových soutěží, řešení kontumací, 
omluvám z turnajů či jejich úpravě na základě nedojezdů.  

 
➢ P. Doubek shrnul průběh školení rozhodčích, popsal fungování soutěže 

z pohledu nominací rozhodčích a delegátů. Zmínil, že tuto sezónu bylo 
vyškoleno velké množství rozhodčích, se kterými je  potřeba pracovat a udržet. 

 
➢ F. Malina seznámil členy VV PHaSČ  o jeho agendě, kam spadá: kontrola zápisů 

a s tím spojené pokuty. Průběžně kontroluje disciplinární provinění. Zazněla 
informace, že proběhly Dny perspektivní mládeže, na  kterých F. Malina 
pracoval minulý měsíc.  

 
➢ J. Doubrava si v závěru tohoto bodu vzal slovo, aby vznesl připomínky 

k fungování nové verze webu českého florbalu, konkrétně jeho 
nepřehledností, složitostí vyhledávaní a z pohledu regionálních týmů chybějící 
data, které starý web poskytoval. Zástupci sekretariátu potvrdili, že i oni 
zaznamenávají potíže, spojené s chybějícími daty na novém webu a že  to 
s editorem webu řeší. Ve VV PHaSČ panovala shoda, že web byl vydán moc brzy 
do ostrého provozu a že měl fungovat v režimu beta. 

 

➢ VV PHaSČ projevuje kolektivní nespokojenost s novým webem. 
 
VV PHaSČ bere na vědomí  
  



 

 

 
5. Kontrola plnění jednotlivých úkolů uložených na minulém jednání  

➢ Úkol: Po vypsání grantu MHMP 2023 kontaktovat J. Chvalného za účelem 
interpretace znění. (L. Bauer, V. Křivonoska), Termín 1.11.2022 

▪ Z důvodu vypsání grantu, těsně před začátkem VV,  bylo nutné tuto 
schůzku odložit na následující měsíc. 

➢ Úkol: Diskutovat s T. Frankem možnost podání dotace na školské soutěže.                (L. 
Bauer, V. Křivonoska), termín: 1.11.2022  

▪  Členové VV PHaSČ  byli informováni, že schůzka s T. Frankem je 
naplánovaná na následující den a o jeho průběhu a výstupech budou 
informováni na následujícím jednání. 

VV PHaSČ bere na vědomí  

6. Zprávy z komisí  
➢ KMM PHaSČ  

▪ J. Diblík  shrnul závěry z jednání KMM PHaSČ. Ta se zabývala 
zejména novým konceptem mini přípravek, bude se jednat o formu 
sportovního kroužku. Oznámil, že proběhl 1. pokus o realizaci, 
kterou vyhodnotil za velice pozitivní, děti se aktivně zapojovaly          
a akci považovali za přínosnou i učitelé. Komise se shodla, že je 
v tato akce přínosnou a je v plánu pokračovat. Dalším bodem byl 
problém, že děti po období covidu nemají takový zájem o sport. 
Současně s tím, že nemají do sportu chuť 

▪  F. Malina doplnil o informace ohledně hladkého průběhu 
dovednostního dnu.  

➢ KRD PHaSČ  
▪ P. Doubek shrnul jednání komise, kde se nejvíce řešil průběh                

a rozsah školení rozhodčích  a školení delegátů. Komise pozitivně 
vnímá vysoký počet vyškolených rozhodčí v  regionu. 

➢ LK PHaSČ  
▪ P. Malecká informovala o jednání komise, která debatovala nad 

možností vyšších pokut za odstoupení. Zazněla informace týkající se 
problémů u vybraných hal. Byla popsána situace ohledně oddílu FBC 
Unhošť a konkrétní případy neplnění povinností. 

▪ Š. Weber, konstatoval, že pozornost komise byla směřovaná i na  
formát školení sekretářů, který komise považuje za zastaralý. 

➢  DK PHaSČ 
▪  D. Holub shrnul případy, které byly řešeny na komisi, popsal jednotlivé 

případy a potup komise.  
➢  Úkol: Zpracovat návrh na možnost přesouvání termínů zápasů a turnajů.             

(P. Malecká),  termín 6.12.2022 

➢ Úkol: VV PHaSČ zadává podnět k otevření tématu: aktualizace formátu školení 
sekretářů, na jednání hejtmanů. (V.Křivonoska), termín 6.12.2022  

VV PHaSČ bere na vědomí  
 

7. Připomínkování materiálů z jednání VV ČF (červen 2022)  
➢ L. Dolejš, představil materiály z jednání VV ČF, nejvíce zdůraznil změny týkající 

se programu podpory – Vzdělání trenérů v roce 2023 
Bez připomínek 
 

 



 

 

8. Kontrola rozpočtu regionu PHaSČ 2022  
Bod odložen na příští jednání  

 
9. Regionální rozvojový plán PHaSČ 2022/2023  

➢ Vyhodnocení PP1: V. Křivonoska pozval hosta P. Tůmu. Oznámil, že na jednání 
jsou přítomni koordinátoři, kteří představí svou koncepci projektu. Dostali šanci 
prezentovat jaké kroky učinili, čeho dosáhli a své cíle.  

▪ J. Diblík nastínil plán postupu a dílčí kroky, které učinil. Vysvětlil 
okolnosti, proč projekt není rozběhlí, jak si představoval. 

▪ D. Holub oznámil kroky, které učinil, kterých dosáhl a úspěchy 
(kroužky 3x týdně pro cca 60 dětí, pravidelná účast dětí v turnaji)    
a stanovil si cíl: vznik jednoho družstva do příští sezóny. 

▪ P. Tůma zhodnotil konkurenci sportů a odprezentoval postup, který 
zvolil. Zmapoval oblast, kontaktoval ředitele škol. Představil 
projektový den, který plánuje zrealizovat. Cíl: navázat kontakt na 
bývalé členy  klubu, který dříve fungoval a kooperace s nimi.  

➢ Přihlášení do PP2: do tohoto projektu se přihlásily dva oddíly – Blue Horses 
Stochov a FBC Český Brod (druhý jmenovaný je ve fázi zřizování oddílu, měl by 
se zapojit co nejdříve do soutěží), zhodnotil V.Křivonoska. 

➢ Hlavně nezlobte: U tohoto bodu V. Křivonoska odprezentoval aktuální situaci 
projektu a další informace které získal od hlavní koordinátorky tohoto projektu. 
VV PHaSČ projevil zájem o posunutí projektu do další fáze.  

 
VV PHaSČ bere na vědomí  
 

10. Granty  
➢ V. Křivonoska oznámil vypsání grantu MHMP 2022, shrnul nejzásadnější změny 

od minulého. Byly popsány jednotlivé kroky, které budou učiněny k získání 
grantu. 

VV PHaSČ bere na vědomí  

11.Neplnění povinností – FBC Unhošť 
➢ V. Křivonoska pozval hosta Z. Fryše a uvedl situaci. Slovo dostal Š. Weber, jako 

zástupce LK PHaSČ, který shrnul problémy, které VV PHaSČ vnímá že v týmu jsou 
a možný dopad  na ostatní týmy (nedostupnost kontaktní osoby, pozdní hlášení 
hal, pozdní omluvy z turnajů, neplnění povinnosti školit rozhodčí, personálně 
neobsazený turnaj). Z. Fryš (zástupce oddílu FBC Unhošť) se k situaci vyjádřil  a 
nastínil problémy se kterými se jeho oddíl potýká. J. Diblík, J. Cimmler a Š. Weber  
oponovali, že problémy, které řeší  FBC Unhošť mají i jiné týmy a ty své 
povinnosti plní. L. Dolejš si vzal slovo a popsal podobnou situaci z jiného regionu. 
Oddíl FBC Unhošť byl VV PHaSČ  vyzván k nápravě situace.   

VV PHaSČ bere na vědomí  
12. Diskuze 

➢ Proběhla krátká diskuse na aktuální témata.  
VV PHaSČ bere na vědomí  

13. Termín příštího jednání VV PHaSČ  
o úterý 6. Prosince 2022 od 16:30 (Restauraci Na Paloučku ve velkém salonku) 

David Holub Viktor Křivonoska  
ověřovatel zápisu manažer regionu PHaSČ  

  
 

Viktor Křivonoska

Viktor Křivonoska

Viktor Křivonoska

Viktor Křivonoska


